
Klub přátel psů pražských krysaříků, z.s. 

 

Zápis z členské schůze KPPPK konané dne 4.3.2023 v Jesenici 

Za výbor přítomny: 

Bc. Janková 

Ing. Krčková 

p. Čiháková 

p. Králíčková - omluvena 

p. Němcová – omluvena 

 

Za revizní komisi přítomny: 

p. Křivánková- omluvena 

p. Cmíralová 

p. Hrušková - omluvena 

 

Počet přítomných členů klubu dle prezenční listiny: 12 + 2 hosté  

 

Program:  

1) Přivítání členů a zahájení schůze 

2) Ověření/prohlášení o usnášeníschopnosti 

3) Volba komisí (návrhová, mandátová) 

4) Schválení/doplnění programu schůze 

5) Zpráva výboru 

6) Zpráva KRK 

7) Klubové akce 2022/2023 – termíny a zajištění 

8) Výše klubových poplatků 

9) Různé ad návrhy podané k projednání ČS 

10) Termín následující ČS  

11) Přijetí usnesen 

 

Bod 1) 

Členská schůze byla zahájena v 16:00 hodin. V době zahájení nebyla přítomna nadpoloviční  

většina ze 112 členů Klubu přátel psů pražských krysaříků, z.s. (dále jen KPPPK) a tedy byl  

aplikován postup dle NOZ a Stanov KPPPK bod 8.1.e) a byla svolána náhradní členská schůze s  

totožným programem a začátkem v 17 hodin. Členská schůze (dále jen ČS) byla opětovně  

zahájena v 17:00 hodin. Předsedkyně klubu přivítala všechny přítomné a poděkovala za jejich  

účast. 

 

Bod 2) 

Přítomno bylo 12 členů klubu a členská schůze byla prohlášena za usnášení schopnou. 



 

Bod 3)  

Následně proběhla volba návrhové a mandátové komise.  

Navržení členové byli jednohlasně schváleni. 12 pro/0 proti/0 zdržel se 

 

• Složení návrhové komise:  

Ing. Krčková 

p. Čiháková 

Bc. Janková 

• Složení mandátové komise:  

p. Machálková 

MVDr. Macků 

p. Kratochvílová 

 

V 17:30 příchod 3 dalších členů KPPPK = přítomno 15 členů (viz prezenční listina) 

 

Bod 4) 

Předsedkyně seznámila přítomné s předem anoncovaným programem ČS a vyzvala k jeho  

případnému doplnění. 

ČS schválila program jednání. 

Schváleno jednohlasně: 15 pro/0 proti /0 zdržel se 

 

Bod 5a) 

Předsedkyně klubu Bc. Janková přednesla zprávu o činnosti klubu a práci výboru za uplynulé  

období.  

Schváleno jednohlasně: 15 pro/0 proti /0 zdržel se 

 

Bod 5b) 

Hlavní poradkyně chovu Ing. Krčková přednesla souhrnnou zprávu o vývoji chovu pražského  

krysaříka (dále jen PK) a statistiky týkající se výšky jedinců, výsledků vyšetření patel a 

zastoupení barevných rázů za roky 2015-2022.  

Byly rovněž předloženy statistické výstupy z kontrol vrhů narozených v roce 2022 a rozšířené  

statistiky narozených štěňat za roky 2015-2022. 

 

HPCH dále informovala o porušení ZŘ u následujících vrhů: 
vrh A Spero meliora narozen 5.12.2021 
Při kontrole podkladů zaslaných k bonitaci dne 4.3.2023 bylo zjištěno krytí dvou jedinců ve výšce 25 cm 
(Vigo Spero Meliora a Ida Spero Meliora)  
Jejich spojením tedy chovatelka Jana Hrbková opětovně porušila ZŘ KPPPK. 
KPPPK byl záměrně uveden v omyl. Tomuto vrhu byly chybně vystaveny PP. 
 
Vrh V Jongal narozen 22.08.2022 
Při kontrole podkladů bylo zjištěno krytí dvou jedinců ve výšce 25 cm a 24,5 cm  
(Zafira Magic Brown -Registr a Bodík Dar minulosti). 
Jejich spojením tedy chovatelka Mgr. Martina Špundová porušila ZŘ KPPPK. 
KPPPK byl záměrně uveden v omyl. Tomuto vrhu byly chybně vystaveny PP. 

 
Citace- Zápisní řád Klubu přátel psů pražských krysaříků, z.s. 
V. Krytí 
1. Ke krytí smí dojít jen mezi dvěma chovnými jedinci a na základě platného krycího listu. 



2. Volba krycího psa je na chovateli. Poradce chovu (dále jen PCH) může chovateli poradit s volbou. 
Chovatel je povinen dodržet tato pravidla při výběru chovných jedinců bez výjimky. Při nedodržení 
nebudou pro potomky těchto jedinců vystaveny PP.  
  
- Jedinci s bonitační výškou v rozmezí 24-26 cm mohou mít partnera vždy pouze v rozmezí výšky 20-24 cm. 
 

Schváleno jednohlasně: 15 pro/0 proti /0 zdržel se 

 

Bod 5c) 

Jednatelka KPPPK p. Čiháková přednesla svoji zprávu a představila novou DTB 

 

ČS jednohlasně schválila a bere na vědomí zprávy o činnosti výboru KPPPK. 

Schváleno jednohlasně: 15 pro/0 proti /0 zdržel se 

 

Bod 6) 

Paní Cmíralová přednesla zprávu KRK - finanční zpráva za rok 2022. 

Rovněž byl prezentován navrhovaný rozpočet příjmů a výdajů pro rok 2022.  

Originální účetní doklady byly předány do správy KRK KPPPK 

Schváleno jednohlasně: 15 pro/0 proti /0 zdržel se 

 

Bod 7) 

Byl přednesen plán akcí na rok 2023. 

Klubová výstava PK + bonitace + členská schůze - Jesenice, 04.03.2023 

Speciální výstava PK + bonitace - Hostouň, 22.07.2023 

Klubová výstava PK (bez zadávání titulu KV) + bonitace - Nová Živohošť,  23.-24.09.2023 – avizována možná 

změna termínu na 16.-17.9.2023 (dle kapacitních možností Juniorcampu Nová Živohošť) 

 

Konání všech akcí je závislé na aktuálních opatřeních vlády a na epidemiologické situaci v daném období. 

Pokud nebude možné uvedené akce realizovat, bude výborem stanoveno nové datum a místo konání. 

Výbor je oprávněn při organizaci a zajištění klubových akcí přijmout případné nezbytné změny ve prospěch 

věci při zachování kvality a účastnické vstřícnosti. 

ČS jednohlasně schválila předložené termíny a místa akcí roku 2023: 15 pro/0 proti /0 zdržel se  

 

Bod 8) 

Byla projednávána výše členských příspěvků na rok 2023.  

Výše poplatků zůstává nezměněna. Datum splatnosti členského příspěvku na rok 2024 je 31.12.2023.  

Schváleno jednohlasně: 15 pro/0 proti /0 zdržel se 

  

 

Bod 9a)  

Na ČS byla přítomna paní Helena Matějeková – místopředsedkyně Dozorčí rady. 

Informovala přítomné členy KPPPK o procesní chybě při aplikaci změn na úpravu Standardu pražského 

krysaříka v části „Vylučující vady“.  

• ztráta více než 4 zubů (mimo P1 a M3), ztráta dvou a více řezáků, nefyziologické postavení jednoho či více 

zubů, zvláště v oblasti tzv. zámku  

• dlouhé tělo s krátkými končetinami. Poměr kohoutkové výšky a délky těla 1:1,2 (od 1,2 (včetně 1,2). 

Příklad výška 23 cm x 1,2= vylučující délka těla 27,6 cm) 

Doporučuje prozatímně zařadit jako dodatek Zápisního řádu.  

Schváleno jednohlasně: 15 pro/0 proti /0 zdržel se 



 

Bod 9b) 

ČS byl předložen návrh paní MVDr. Janigové ohledně zapisování zahraničních odchovů (vrhů) do naší DTB 

PK. 

Neschváleno: 0 pro/15 proti /0 zdržel se 

 

Bod 9c) 

HPCH Ing. Ivana Krčková seznámila členskou základnu s možností zasílání chovatelské dokumentace 

(kontrola vrhu) emailem. Vzhledem k již nastavené emailové komunikaci s ČMKU s paní Hejdovou. 

Přijímány emailem budou kontroly vrhů řádně skenované v kvalitním rozlišení. Nelze použít běžnou 

fotografii. Fotografie podkladů nebudou přijímány. Přeregistraci feny zasílá chovatel samostatně přímo na 

ČMKU. 

Schváleno jednohlasně: 15 pro/0 proti /0 zdržel se 

 

Bod 10) 

Vzhledem k doporučení DR pro aplikaci prozatímního zařazení dodatku Zápisního řádu je dle podmínek řádů 

KPPPK nutno předložit tato doporučení ČS. Byl tedy navržen termín následující ČS před Speciální výstavou 

PK + bonitace - Hostouň, 22.07.2023. 

Schváleno jednohlasně: 15 pro/0 proti /0 zdržel se 

 

Bod 15) 

ČS jednohlasně schválila přednesené Usnesení členské schůze z 4.3.2023. 

Schváleno jednohlasně: 15 pro/0 proti /0 zdržel se 

 Zapsala Ing. Ivana Krčková 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Klub přátel psů pražských krysaříků, z.s. 

 

Usnesení z členské schůze KPPPK konané dne 4.3.2023 v Jesenici 

1. Členská schůze (dále jen ČS) byla zahájena a z důvodu nepřítomnosti nadpoloviční většiny členů 

byla svolána náhradní členská schůze s totožným programem a začátkem v 16:00 hodin. V tom čase 

byla NČS zahájena a prohlášena za usnášení schopnou. Dle prezenční listiny bylo přítomno 12 členů 

KPPPK ze 112 stávajících.  

2. ČS navrhla a schválila návrhovou a mandátní komisi. 

12 pro/0 proti/0 zdržel se  

3. ČS schválila program jednání. 

15 pro/0 proti/0 zdržel se  

4. ČS vzala na vědomí zprávy o činnosti výboru, fungování klubu a chovatelské činnosti přednesené 

předsedkyní klubu, HPCH a jednatelkou.  

15 pro/0 proti /0 zdržel se 

5. ČS vzala na vědomí zprávu KRK – finanční zprávu přednesenou paní Cmíralovou.  

15 pro/0 proti /0 zdržel se 

6. ČS jednohlasně schválila navržené termíny a místa klubových akcí roku 2023. 

15 pro/0 proti /0 zdržel se 

7. ČS schválila zachování výše členských příspěvků a poplatků ve stejné výši jako v roce 2023. 

15 pro/0 proti /0 zdržel se    

8. ČS jednohlasně schválila projednat změnu Zápisního řádu na příští ČS. 
15 pro/0 proti /0 zdržel se 

9. ČS jednohlasně neschválila zapisování zahraničních odchovů (vrhů) do naší DTB PK. 
0 pro/15 proti /0 zdržel se 

10. ČS jednohlasně schválila zasílání chovatelské dokumentace (kontrola vrhu) emailem. 
15 pro/0 proti /0 zdržel se 

11. ČS jednohlasně schválila termín a místo následující ČS 22.07.2023v Hostouni. 
15 pro/0 proti /0 zdržel se 

12. ČS jednohlasně schválila přednesené Usnesení členské schůze z 4.3.2023. 
15 pro/0 proti /0 zdržel se 

Zapsala Ing. Ivana Krčková 


